
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXVII/2021 

XXVII Sesja w dniu 28 stycznia 2021 roku w formie zdalnej.  

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2021 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:25 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1.Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Wojciech Nowicki 

11. Małgorzata Pasierbska 

12. Michał Pater 

13. Dariusz Penkala 

15. Marcin Zając. 

Nieobecny: 

Krzysztof Mytych. 

Ad.1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady 

XXVII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. W sesji online uczestniczy 14 radnych, 

co stanowi kworum do podejmowania decyzji, wniosków, uchwał. 
 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater przedstawił: 

Porządek posiedzenia XXVII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  : 

 
1. Otwarcie XXVII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XXVI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu styczniu  br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 
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6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Dyskusja. 
8. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
9. Dyskusja. 
10. Szanse rozwoju i możliwości gminy w zakresie OZE. 
11.Termomodernizacja gospodarstw indywidualnych. 
12. Ocena stanu opieki zdrowotnej. 
13. Informacja dotycząca projektu „Centrum Integracji Społecznej” w zakresie udziału  
      Gminy Lubomierz. 
14. Informacja o sytuacji epidemiologicznej w Gminie Lubomierz. Informacja z PCZ Lwówek 
       Śląski i NZOZ Lubomierz. 
15. Ocena stanu mienia komunalnego – potrzeby i plany remontowe. 
 
16. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
   -  wprowadzenia oraz ustalenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie Gminy 
       Lubomierz,   
   -  zmieniająca uchwałę NR XXXVI/188/17 z dnia 28.06.2017 r.  Rady Miejskiej Gminy  
      Lubomierz w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pasiecznik. 

        
17. Zapytania i interpelacje. 
18. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
19. Sprawy różne. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Radna Krystyna Andrzejczak wniosła o zmianę przedstawionego porządku obrad i 

wprowadzenie po punkcie 3 „Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz” punktu 4 o treści „Wspomnienie Pani Władysławy Szramowiat”. 

 

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła wprowadzenie w pkt. 16 „Podjęcie 

uchwał w sprawie” - zmian budżetu na 2021 rok, 

Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta Adam Skrzydłowski – wniósł zmianę w bloku uchwał 

poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Lubomierz, a Gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje 

Terytorialne Aglomeracji Jeleniogórskiej oraz przystąpienie do prac nad dokumentem 

strategicznym Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Aglomeracji Jeleniogórskiej na lata 

2021 - 2029, zwanym Planem działań ZIT AJ. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 
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NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mytych.                                                                

 

Ad.3 

 Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Penkala (nieobecny na poprzedniej sesji). 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Ad.4  

Wspomnienie Pani Władysławy Szramowiat – informację/zarys życiorysu odczytała radna 

Krystyna Andrzejczak. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 1.   

„31 grudnia 2020 roku odeszła od nas w wieku 82 lat pani Władysława Szramowiat – 

zasłużona mieszkanka Lubomierza, społecznik i życzliwa osoba, na którą zawsze można 

było liczyć. Osoba, która całe osobiste i zawodowe życie spędziła z ludźmi i dla ludzi … 

Mieliśmy szczęście i honor, że pani Władysław była częścią naszej społeczności.                                

Część Jej pamięci”. 

 

Ad.5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – nie zostały wypracowane wnioski 

przez komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na posiedzeniach w miesiącu styczniu 

br. 

 

Ad.6 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – „Informacja Komisji Rewizyjnej                  

z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami” – brak . 
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Ad.7 i 8 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 31 grudnia 2020 roku do 28 stycznia 2021 roku przedstawił Burmistrz Gminy i 

Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz. 

 Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

Zarządzenie nr 120/2020 z dnia 31.12.2020 r. w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

Zarządzenie nr 1/2021 z dnia 07.01.2021 r. w sprawie wyznaczenia komisji do 

przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości,                                                                 

Zarządzenie nr 2/2021 z dnia 7.01.2021 r. w sprawie zmiany Regulaminu Wynagradzania 

Pracowników Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz,                                                                       

Zarządzenie nr 3 /2021 z dnia 18.01.2021 r. w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w 

czwartym przetargu na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości,    

Zarządzenie nr 4/2021 z dnia 25.01.2021 r. w sprawie utworzenia Gminnego Biura 

Spisowego w Urzędzie Gminy i Miasta Lubomierz,                                                                    

Zarządzenie nr 5/2021 z dnia 25.01.2021 r. w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok,  

Zarządzenie nr 6/2021 z dnia 25.01.2021 r. w sprawie obniżenia ceny wywoławczej w 

trzecim przetargu na zbycie nieruchomości zabudowanej,                                                                 

Zarządzenie nr 7/2021 z dnia 28.01.2021 r. w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

wsparcie realizacji zadań publicznych Gminy Lubomierz w 2021 roku w zakresie 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu. 

 

Radny Dariusz Penkala – odniósł się do zakupu ziemi w Chmieleniu przez Gminę, celem 

późniejszej odsprzedaży i wygenerowaniu zysku. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – gdyby zbywały pieniądze w budżecie 

Gminy, to z pewnością można byłoby pomyśleć o tej transakcji. Ale nie mamy takich 

środków, a zaciągać kolejny kredyt i szukać inwestora, to nie jest dobrym rozwiązaniem. 

Radny Radosław Chorażyczewski – zapytał o kopalnię, która miałaby powstać w okolicy 

Pławnej. Czy można uzyskać dostęp do planów?                                                                         

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jest jakiś zamiar, ale szczegółów nie znamy. Dwóch 

potencjalnych inwestorów kontaktowało się wcześniej. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o cenę nieruchomości „Złoty Róg”. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – cena wywoławcza  350.000,00 zł, odbędzie się trzeci 

przetarg.                                                                                                                                              

Radna Anna Mielniczyn – nawiązała do możliwości wymiany oświetlenia w Radoniowie na 

ledowe.  Lampy świecą w różnej odległości.                                                                                     

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – zaproponował spotkanie w celu omówienia szczegółów. 

Radna Małgorzata Pasierbska -  18 stycznia 2021 r. odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół 

w sprawie podjęcia działań związanych z włączeniem szkół ponadpodstawowych do ZSP                 

- jakie podjęto ustalenia?    
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Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  w wyniku przeprowadzonych rozmów zostanie 

przygotowana forma prawna decyzji, tj. projekt uchwały; zmieni się schemat organizacyjny 

placówek. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o kwestię światłowodu -  czy będzie to przeprowadzane 

wyrywkowo, czy coś wiadomo w temacie wsi Milęcice?                                                             

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – my możemy tylko wyrazić zgodę na działkach 

należących do Gminy (np.w Olesznej Podgórskiej, w Milęcicach).                                                

Zastępca Burmistrza G i M Adam Skrzydłowski – sprawdzamy kwestie inwestycji na terenie 

całej gminy.  Początkowo był plan dot. również Pasiecznika. Z uwagi na pandemię będą 

przesunięcia. Do wykorzystania są środki unijne. Byłoby sukcesem, gdyby można było objąć 

całą gminę.                                                                                                                                             

Radna Anna Kalińska – do kogo należy się zgłaszać?                                                                  

Zastępca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – po ustaleniu z naszym opiekunem, zostaną 

przesłane informacje o możliwości skorzystania z tej formy dofinansowania.                                     

Radna Anna Kalińska – zapytała o termin trzeciego przetargu na nieruchomość „Złoty Róg”. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – przetarg odbędzie się 03 marca 2021 roku.  

Ad.9 i 10 

Informację z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami przedstawił radny 

Wiesław Ziółkowski. Pod kątem inwestycji był to udany rok. Najważniejszą inwestycją był 

Szpital w Lwówku Śląskim. Internat w Rakowicach został dofinansowany kwotą 6 milionów  

zł.  W Lubomierzu wykonano remont dróg  na odcinku 4 km (ogółem), na trasie: Pasiecznik – 

Pokrzywnik, Lubomierz – Popielówek, Wojciechów – Milęcice. 

Trzeba uporządkować własności dróg. Propozycja przejęcia drogi w kierunku 

Radoniowa przez powiat, przekazania do gminy drogi przy ul. Sportowej. 

 

Radny Dariusz Penkala – zwrócił uwagę na sposób odśnieżania dróg powiatowych. 

Występuje szereg nieprawidłowości, jakość odśnieżania jest byle jaka. Dzisiaj dwa auta 

zostały przewrócone do rowu na wskutek śliskiej nawierzchni.  

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – z okien swojego domu widzę, że drogi są 

odśnieżane. Faktycznie przy większych opadach i mrozie zdarzyło się, że nie była droga 

posypana (rozmawiałem w tej kwestii z sekretarzem). 

Radny Marcin Zając – w Olesznej Podgórskiej autobus wpadł do rowu. Małe dzieci jechały 

do szkoły z opiekunką. Dobrze, że nikomu nic poważniejszego się nie stało. Niech kierownik 

ZDP w Lwówku Śląskim szuka rozwiązań.                                                                                             

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – sygnalizowałem temat na spotkaniu komisji.  

Radny Marcin Zając – na trasie Lubomierz – Pławna stoi suche drzewo około 2 lat, kiedyś 

dojdzie do zawalenia i tragedii.                                                                                                               

Radna Anna Kalińska – zostało napisane pismo celem podjęcia działań przez Starostwo 

Powiatowe, był wniosek radnych z zaznaczeniem dróg. Do chwili obecnej nie podjęto 

działań.                                                                                                                                                    

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – krótki czas na podjęcie prac, bo tylko do 31 marca 

można dokonywać wycinki drzew.  
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Radna Alicja Murawska – zwróciła uwagę na sposób odśnieżania na odcinku drogi Janice                 

– Pasiecznik.  

 

Ad. 11  

Szanse rozwoju i możliwości gminy w zakresie OZE. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3. 

Temat omówiono na posiedzeniach komisji. 

 

Ad. 12 

Termomodernizacja gospodarstw indywidualnych.  Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4. 

Temat omówiono na posiedzeniach komisji. 

 

 

 

Ad. 13 

Ocena stanu opieki zdrowotnej. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5.  

Przygotowany przez kierownictwo Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

„LUBOMED” s.c. w Lubomierzu – Państwa Magdalenę i Dariusza Dąbrowskich. 

Liczba pacjentów z terenu Gminy Lubomierz, którzy korzystają ze świadczeń podstawowej 

opieki zdrowotnej wynosi 6.500 (bez pacjentów z gmin ościennych). Ze względu na pleć: 

3.320 kobiet i 2.980 mężczyzn. W roku 2020 NZOZ LUBOMED oferował swoim pacjentom 

wiele bezpłatnych usług, które zostały zakontraktowane w Narodowym Funduszu Zdrowia. 

Łączna liczba wizyt 31.841, wykonano 11 tysięcy zabiegów diagnostycznych (EKG : 637, 

badania laboratoryjne: 5.620, zdjęcie szwów: 35), leczniczych i profilaktycznych. W 

gabinecie zabiegowym wykonano prawie 13 tysięcy zabiegów (iniekcje, EKG, badania 

spirometryczne, pomiar RR, pobranie materiału do badań laboratoryjnych oraz inne zabiegi).  

 Podstawowa Opieka Zdrowotna była świadczona w trzech placówkach: w głównej 

siedzibie w Lubomierzu przy ul. Gryfiogórskiej 6 oraz do końca listopada w punktach 

lekarskich w Pasieczniku i Pławnej.  

  Przychodnia LUBOMED daje gwarancję bezpieczeństwa i wszechstronności opieki, 

niesie za sobą wiele korzyści dla pacjentów i personelu. Otrzymała Certyfikat Akredytacyjny 

Ministra Zdrowia. To jedyny honorowany przez NFZ certyfikat poświadczający spełnienie 

rygorystycznych wymagań z zakresu różnorodności obszarów przychodni zdrowia. 

 Od roku 2018 rozpoczęto współpracę w ramach projektów: „Zapobieganie 

niepełnosprawności poprzez wczesne wykrywanie reumatoidalnego zapalenia stawów”         

z Uniwersyteckim Szpitalem Klinicznym we Wrocławiu, „Program profilaktyki pierwotnej 

i wczesnego wykrywania nowotworów głowy i szyi” oraz od roku ubiegłego program pt. 

„Dermatoskopia nie boli, zbadaj się”.                                                                                                     

NZOZ LUBOMED zatrudnia – na umowę o pracę  oraz umowy cywilno – prawne 17 osób, w 

tym 6 lekarzy, 6 pielęgniarek środowiskowych, 1 położna oraz pozostały personel. 
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Ad.14 

Informacja dotycząca projektu "Centrum Integracji Społecznej" w zakresie udziału Gminy 

Lubomierz. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5 i 6.  Temat omówiony na posiedzeniach 

komisji. 

Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  Bogdan Łużny – odbyło się 

spotkanie z koordynatorem projektu Centrum Integracji Społecznej. Materiały promocyjne 

zostaną dostarczone. Rola MGOPS ograniczy się do rekrutacji osób. 

Radna Anna Kalińska – my znamy dobrze społeczeństwo, postaramy się dotrzeć do sołtysów 

do szerszego rozpropagowania tematu. 

Kierownik MGOPS  Bogdan Łużny – zaapelował – jeśli Państwo znacie takie osoby, to 

proszę je kierować do nas. 

 

Ad.15                                                                                                                                                   

Informacja o sytuacji epidemiologicznej w Gminie Lubomierz. Informacja z PCZ Lwówek 

Śląski i NZOZ Lubomierz. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 7,8 i 9.  

Z-ca Burmistrza Adam Skrzydłowski – od początku stycznia br. nie dostajemy informacji o 

zakażeniach w gminie. Tylko Straż Miejska dysponuje wykazem osób przebywających na 

kwarantannie (w celu kontroli).  

Powiatowy Inspektor Sanitarny w Lwówku Śląskim – informacja pisemna. Na terenie Gminy 

Lubomierz odnotowano 134 zachorowania, liczba ozdrowieńców – 117, nie zanotowano 

zgonów. 

Powiatowe Centrum Zdrowia w Lwówku Śląskim – informacja dot. stron internetowych w 

zakresie szczepień COVID-19: 

Ministerstwo Zdrowia https://www.gov.pl/web/szczepimysie,                                                          

Powiat Lwówecki (lista 7 punktów zlokalizowanych na terenie  powiatu lwóweckiego) 

https://powiatlwowecki.pl/2041-2/  

http://pczlwowek.pl/szczepienia/ 

 

NZOZ LUBOMED s.c. w Lubomierzu – informacja pisemna - od początku zaistniałej 

sytuacji epidemiologicznej placówka nie zaprzestała udzielania świadczeń dla pacjentów. 

Dostosowując się do zagrożeń – wprowadzono tzw. teleporady oraz uruchomiono dodatkowy 

adres e-mail, poprzez który można się skontaktować, wysłać zapotrzebowanie na leki lub inne 

środki medyczne.  

NZOZ LUBOMED bierze udział w ogólnopolskiej akcji szczepień przeciwko 

COVID-19, które będzie przeprowadzone zgodnie z procedurami zalecanymi przez 

Ministerstwo. 

 

 

https://www.gov.pl/web/szczepimysie
https://powiatlwowecki.pl/2041-2/
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Ad.16  

Ocena stanu mienia komunalnego - potrzeby i plany remontowe.                                                          

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 10.  

Kierownik RT Przemysław Kułaga – potrzeby są bardzo duże, możliwości finansowe 

niewielkie. Internat Zespołu szkół w Lubomierzu – remontu wymaga cały obiekt (strop 

pomiędzy salą teatralną, a świetlicą, termomodernizacja na lata 2021 – 202), klub Postulat – 

wymiana pokrycia dachowego, termomodernizacja budynku, remont elewacji, budynek 

Zespołu Szkół – wymiana stolarki okiennej, remont elewacji, budynki Urzędu GiM – remont 

dachu i elewacji, termomodernizacja budynków, wymiana instalacji elektrycznej, remontów 

wymagają budynki zarządzane przez Gminę Lubomierz, mieszkania komunalne i socjalne, 

świetlice wiejskie, modernizacja oświetleń ulicznych, remonty dróg. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater ogłosił 10 min. przerwę sesji 

w godz. 13:30 – 13:40. 

Wznowienie obrad sesji godz. 13:40. 

 

 

Ad.17  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - wprowadzenia oraz ustalenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie Gminy 

Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 

- wprowadzenia oraz ustalenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie Gminy 

Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1): 

Krzysztof Mytych. 

Uchwała nr XXVII/180/21 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie wprowadzenia 

oraz ustalenia dziennych  stawek opłaty targowej na terenie Gminy Lubomierz, 
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b) - zmieniająca uchwałę NR XXXVI/188/17 z dnia 28.06.2017 r. Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pasiecznik.                                          

 

Głosowano w sprawie: 

- zmieniająca uchwałę NR XXXVI/188/17 z dnia 28.06.2017 r. Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pasiecznik. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1): 

Krzysztof Mytych 

Uchwała nr XXVII/181/21 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmieniająca 

uchwałę NR XXXVI/188/17 z dnia 28.06.2017 r. Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w 

sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pasiecznik, 

 

c) - zmian budżetu na 2021 rok. 

 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – zmiany są podyktowane zabezpieczeniem środków 

finansowych na zakup kamery termowizyjnej dla OSP Lubomierz  na kwotę 20.664,00 zł. 

Stosownie dokonuje się zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy na podaną kwotę  w 

dziale 900 „zmniejszenie planu usług pozostałych oraz dokonuje się zwiększeń planu 

wydatków budżetu gminy  w dziale 754 na wprowadzenie „planu nowego zadania 

inwestycyjnego”. 

 

Głosowano w sprawie: 

- zmian budżetu na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1): 

Krzysztof Mytych. 
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Uchwała nr XXVII/182/21 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian budżetu 

na 2021 rok, 

 

d) - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Lubomierz, a 

Gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Aglomeracji Jeleniogórskiej 

oraz przystąpienie do prac nad dokumentem strategicznym Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Aglomeracji Jeleniogórskiej na lata 2021 - 2029, zwanym Planem działań ZIT 

AJ. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski - celem Porozumienia pomiędzy Gminami 

tworzącymi Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Aglomeracji Jeleniogórskiej jest 

powierzenie Miastu Jelenia Góra zarządzania Zintegrowanymi Inwestycjami Terytorialnymi 

Aglomeracji Jeleniogórskiej oraz określenie zasad współpracy Stron Porozumienia przy 

programowaniu, wdrażaniu, finansowaniu, ewaluacji, uzgadnianiu wspólnych inwestycji, 

bieżącej obsłudze i rozliczeniach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Aglomeracji 

Jeleniogórskiej. Porozumienie obowiązywać będzie strony Porozumienia od chwili jego 

podpisania przez wszystkie strony przez okres wdrażania, realizacji i rozliczania ZIT AJ, 

zgodnie z dokumentami programowymi Unii Europejskiej. Przedmiotowa uchwała jest 

niezbędna przy podejmowaniu decyzji przez burmistrza przy współpracy z ZIT, w celu 

otrzymania środków na inwestycje. 

 

Głosowano w sprawie: 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Lubomierz, a 

Gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Aglomeracji Jeleniogórskiej 

oraz przystąpienie do prac nad dokumentem strategicznym Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Aglomeracji Jeleniogórskiej na lata 2021 - 2029, zwanym Planem działań ZIT 

AJ.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1): 

Krzysztof Mytych. 

Uchwała nr XXVII/183/21 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Lubomierz, a Gminami tworzącymi 

Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Aglomeracji Jeleniogórskiej oraz przystąpienie 

do prac nad dokumentem strategicznym Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Aglomeracji Jeleniogórskiej na lata 2021 - 2029, zwanym Planem działań ZIT AJ.  
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Ad.18 

 Zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

 

Ad.18 

 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

 

Ad.20 

 

W sprawach różnych: 

 

Radna Anna Kalińska – odniosła się do wniosku radnych w sprawie wycinki suchych 

konarów i suchych drzew przy drodze powiatowej DP2511D na odcinku Lubomierz – 

Pławna. Burmistrz GiM wystosował pismo w dniu 28 września 2020 r. w niniejszej sprawie. 

Do chwili obecnej nie zostały podjęte działania. Wykonane zdjęcia, potwierdzające 

katastrofalny stan drzew. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przygotowała pismo do Starosty 

Lwóweckiego z prośbą o szybkie działanie, aby zapobiec nieszczęśliwemu wypadkowi. 

Zostało odczytane przez radną Annę Kalińską: 

 
„Szanowny Panie Starosto! 
 

Zwracamy się do Pana z prośbą o szybkie działanie, aby zapobiec nieszczęśliwemu wypadkowi.  

 

Przy drodze powiatowej DP2511D na odcinku Lubomierz-Pławna Górna rosną drzewa – głównie topole, 

których fatalny stan stwarza realne niebezpieczeństwo. Suche, pozbawione kory konary obłamują się 

pod naporem wiatru lub śniegu. Gałęzie i kawałki konarów, a nawet całe konary spadają i leżą na jezdni 

po każdym silniejszym wietrze. Tylko szczęśliwemu losowi możemy zawdzięczać, że do tej pory nie 

doszło tutaj do tragedii. 

 

28.09.2020 r. Burmistrz Gminy i Miasta w Lubomierzu wystosował pismo w tej sprawie do Starostwa 

Powiatowego w Lwówku Śląskim. Choć w odpowiedzi z dnia 29.10.2020 r. Zarząd Dróg Powiatowych 

obiecał, że nada sprawie bieg, do tej pory działań brak. Należy jak najszybciej usunąć suche konary 

i  wyciąć martwe drzewa. Te prace nie mogą czekać, w każdej chwili może zdarzyć się nieszczęście. 

Prosimy o pilną interwencję. 

 

W załączeniu zdjęcia potwierdzające katastrofalny stan drzew.‘’ 

 

Radny Marcin Zając – jeżeli w dalszym ciągu Zarząd Dróg Powiatowych nie będzie wykonywał 

swoich obowiązków, to należałoby wystąpić do organów ścigania. 
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Radna Anna Kalińska złożyła wniosek pod głosowanie o zajęcie wspólnego stanowiska przez 

radnych: 

Wystosowania pisma do Starostwa Powiatowego o usunięcie gałęzi przy drodze powiatowej 

na drodze Lubomierz - Pławna (DP 2511D).   

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wystosowania pisma do Starostwa Powiatowego o usunięcie gałęzi przy drodze powiatowej 

na drodze Lubomierz - Pławna (DP 2511D).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

BRAK GŁOSU (1): 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (1): 

Krzysztof Mytych. 

Pismo w powyżej przedstawionej formule zostanie wysłane do Starosty Lwóweckiego. 

Radna Anna Kalińska odniosła się do sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Lubomierz za rok 2020 – zarobki są tak duże, że nie wypłacamy 

wyrównań.  

Z-ca Burmistrza  GiM Adam Skrzydłowski – gdyby nie została osiągnięta średnia krajowa 

byłaby wypłacana 14. Trzynasta pensja tzw. „13” jest należna.                                                               

Radna Anna Kalińska – zapytała – co należy zrobić w przypadku znalezienia dzikiej 

zwierzyny, potrąconej przez samochód?                                                                                      

Kierownik RT Przemysław – co roku podejmowana jest uchwała w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Lubomierz, w której zawarte są szczegóły opieki nad zwierzętami. Należy 

dzwonić do weterynarza. Problem pojawia się  w przypadku, gdy są weekendy, święta itp. 

Wspólnie z trzema gminami chcemy, żeby dyżurujący weterynarz objął opieką 3 gminy 

(Lubomierz, Wleń, Gryfów Śląski). Zdarza się, że mieszkańcy dzwonią do Urzędu, to wtedy 

my powiadamiamy o zaistniałej sytuacji. 

 

Ad.21 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady 

XXVIII sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  
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Do biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz wpłynęła następująca korespondencja: 

1. Pismo sołtysa Sołectwa Pasiecznik z dnia 30.12.2020 r. (data wpływu w biurze RMG 

Lubomierz 31.12.2020 r. do wiadomości, a kierowane do burmistrza) o złożenie 

zapytania do Dyrekcji Przychodni Wielospecjalistycznej w Zgorzelcu i do Dyrekcji 

Łużyckiego Centrum Medycznego w Lubaniu o możliwości świadczenia usług w 

Ośrodku Zdrowia w Pasieczniku i w Pławnej. 

2. Przewodniczącego Dolnośląskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego informacja 

z dnia 04.01.2021 r. o uchwale nr 20/III/2020 Dolnośląskiej Rady Działalności 

Pożytku publicznego z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie wsparcia organizacji 

obywatelskich przez samorządy lokalne województwa dolnośląskiego w związku z 

przeciwdziałaniem i zwalczeniem COVID-19. 

3. Sprawozdanie Burmistrza GiM Lubomierz z dnia 25.01.2021 r. z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Lubomierz za rok 2020. 
 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

 Michał Pater  

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


